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Del Sector^ 
BIG U ES 

ASSOCIACIO DE VEINS «TENES» DE BIGUES 

El dia 30 de setembre, va tenir Hoc la primera reunió con-
vocada per la Comissió Gestora per tal de presentar-se da-
vant el pöble 1 rebre l'aprovació general per anar endavant 
en la creació de dita Associació. En aquesta primera reunió 
hi assistiren unes 80 persones, les quais demostraren el 
seu interés en la formació d'aquesta entitat inscrivint-se 
seguidament com associais i donant el vist i piau a la 
Comissió Gestora, la qual donant una mostra de responsa-
bilitat, repartí entre eis asslstents un comunicat, denunciant 
i exposant una sèrie de problèmes que sofreix la nostra co-
munitat. eis quais representen a partir d ara 'a P|dra de tre-
ball de l'Associacló i que són eis seguente: ENSENYAM^^J 
CULTURA. SANITAT, URBANISME, SERVEIS, JOVENTUT. ES-
PORTS etc., etc.. tots ells amb l'etiqueta de «MOLT UH-
GENTS» i amb la necessitat que eis veins del pöble po-
guem participar en trobar les solucions adients. 

També en aquesta primara reunió s'exposa la necessitat 
de donar nom a l'Asociació la quai s'havia presentat sota el 
seudònim «Cingles de Berti», després duns moments de 
recerca de noms, es posaren a votació i guanya quasi Der 
unanimitat el de «Tenes», el quai sembla mes representa-
tiu del nostre pöble, ja que a més de donar nom a la nera 
que corre entre nosaltres, Tenes era ja el nom del primer 
poblat romànic existent en aquests paratges. 

La segona reunió de l'Associació va tenir Hoc el dia 14 
d'octubre. aquesta vegada els assistents eren 60, però es 
podien veure cares noves i la comissió gestora informa que 
el nombre d'associats ja arribava al centenar. Smdica que 
eis estatuts estarien aprovats en el termini duns Oos 
mesos, que d'esser veritat representaría un vertader record, 
dones tots sabem el poc a poc que van aqüestes coses. 

En aquesta reunió parlaren na Matilde Martínez, de l'As-
sociacló de Veins de La Garriga i l'Antoni Sánchez, de la de 
Canovelles sobre les experiències viscudes per les seves 
respectives Associacions i les obligacions que contreuen, 
indicant que no representen una força contraria ais ajunía-
ments sinóunaajuda encara que quan és necessari denun-
ciïn les irregularitats existents. També es parla de la neces-
sitat de formar unes vocalies o grups de trebaH tormats 

per tots aquells associais interessats amb ele mateixos, eis 
quais quedarien encarregats de portar endavant les tasques 
respectives. Una d'aquestes vocalies ¡a d'Ensenyament ja 
es reuní el dia 20 d'octubre í de la mateixa en sorti una 
Comissió Gestora de Pares d'Alumnes. A dita reunió hi as-
sisti el Sr. Morte, de l'Associació de Pares d'Alumnes de 
l'Ametlla. el qual es referí als passos a fer i els fins acon-
seguits at seu pöble. En Ferran Merlos, de la Comissió Ges-
tora de l'Associació de Veins i membre també de l'Associa-
ció de Caps de Familia de Bigues i Riells, explica eis résul-
tats de ['entrevista mantingua a l'Ajuntament per l'lnspector 
del Ministeri d'Educació i eis représentants de les diferents 
Associacions Municipals. Aquesta reunió es pot resumir 
dient que el Ministeri apoia totes les iniciatives que es por-
tn a terme per solucionar el problema escolar, el que con-
trasta amb la versió donada per l'Ajuntament fa uns tres 
mesos als Caps de Familia, en la qual indicaren que el Mi-
nisteri no podía ajudar-nos en res (sembla que en tres me-
sos han canviat molt les coses). Tot el que ofereix el Minis-
teri es refereix a portar eis mestres necessaris quan es dis-
posi de més aules i subvencionar les obres el día que es 
construeixi un grup escolar. Mentre s'aconsegueix això, el 
Sr. Alcalde en nom de l'Ajuntament es va comprometre a 
realitzar les obres necessaries d'acondicionament deis col-
legís perqué puguin allotjar dos cursos més el proper any. 
El cens d'alumnes al nostre municipi és d'uns 160 d'E.G.B. 
i 70 de parvulari, xifres que tampoc Iliguen amb les donades 
fa poc temps per l'Ajuntament. 

Desitgem que ben aviat sigui una realitat tot el parlat en 
aqüestes reunions. 

Sembla que la consrucció d'un nou Cementiri Municipal, 
ja és cosa feta. Això que tan sols quedín cinc nínxols buits 
al de Bigues i cap al de Riells, ha apressat a tothom. La 
revista «Ronsana» Ja en parlava d'aquest problema fa més 
de dos anys, inclús aconsellavem en aquells moments, posar 
un rètol a l'entrada del Municipi que digués, més o menys, 
«Prohibit morir-se dintre aquest terme municipal, sota la 
pena d'ésser colgat en qualsevol indret». 

Miquel Mas 
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